
SKUPŠČINA OBČINE
LJUBLJANA-ŠIŠKA
Zbor krajevnih skupnosti
Št.: 1-06-82-416/84
Datum: 18. 12. 1984

SKRAJŠANI ZAPISNIK

3O.seje zbora krajevnih skupnosti skupščine občine Ljubljana-
Šiška, ki je bila 27. novembra 1984 ob 15.30 uri v prostorih
SO Ljubljana-Šiška, Trg prekomorskih brigad 1.

Delegati so pred začetkom seje, skupaj z zborom združenega
dela poslušali skupne uvode k:

— Osnutku programa dela zbora združenega dela, zbora kra-
jevnih skupnosti in družbenopolitičnega zbora SO Ljubljana-
Siška za leto 1985, ki ga je podala tov. Anka Tominšek — pred-
sednica SO Ljubljana-Siška;

— Analizi o svobodni menjavi dela v družbenih dejavnostih
v SR Sloveniji in v občini Ljubljana-Šiška, ki ga je podal tov. Vla-
dimir Košir, predsednik komiteja za družbene dejavnosti občine
Ljubljana-Šiška;

— Poročilu o srednjem usmerjenem izobraževanju v Ljubljani,
ki ga je podal tov. Vladimir Košir;

— Osnutku dogovora o spremembah in dopolnitvah dogovora
o oblikovanju in razporejanju sredstev splošne porabe v občinah
in mestu Ljubljana za leto 1984 in rebalansu proračuna občine
Ljubljana-Šiška za leto 1984, ki ga je podal tov. Aleksander
Vavpotič — sekretar sekretariata za finance in proračun ter

— Poročilu o problematiki preventivnega zdravstvenega var-
stva — ki ga je podala tov. Januševa — direktorica ZD Ljubljana-
Šiška.

Sejo zbora je pričel in vodil tov. Miloš Mikolič — predsednik
zbora krajevnih skupnosti. V sprejem je predlagal nasledji

dnevni red:

1. Izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil in ugotovitev
sklepčnosti zbora krajevnih skupnosti

2. Predlogi in vprašanja delegatov
3. Uresničevanje svobodne menjave dela v družbenih dejav-

nostih
4. Poročilo o problematiki preventivnega zdravstvenega var-

stva
5. Poročilo o srednjem usmerjenem izobraževanju v Ljubljani
6. Predlog družbenega dogovora o skupnih osnovah in merilih

za oblikovanje in delitev sredstev za osebne dohodke funkcio-
narjev v SR Sloveniji

7. Predlog odloka o določitvi stopnje prispevka za izvajanje
sistema obrambe pred točo v osrednji Sloveniji

8. Predlog odloka o ureditvi nekaterih vprašanj s področja
gospodarskih dejavnosti iz obrtnega zakona

9. a) Osnutek odloka o spremembah in dopolnitvah odloka
o proračunu občine Ljubljana-Šiška za leto 1984



b) Osnutek dogovora o spremembah in dopolnitvah do-
govora o oblikovanju sredstev splošne porabe v občinah in mestu
Ljubljana za leto 1984

c) Osnutek odloka o začasnem financiranju proračuna
občine Ljubljana-Šiška za prvo trimesečje leta 1985

10. Ošnutek odloka o zagotavljanju sredstev za občinske bla-
govne rezerve v letu 1985

11. Osnutek programa dela zbora združenega dela, zbora kra-
jevnih skupnosti in družbenopolitičnega zbora skupščine občine
Ljubljana-Siška za leto 1985

12. Obravnava gradiva za sejo zbora občin skupščine mesta
Ljubljane

13. Kadrovske zadeve
Predlagani dnevni red so delegati zbora soglasno potrdili.
Na vprašanje, glede potrditve zapisnika 29. seje zbora, je pred-

sednik pojasnil, da bo vključen v dnevni red na naslednji seji zbo-
ra, ko bo zapisnik tudi objavljen v delegatski prilogi JT.

K 1. točki dnevnega reda:
V komisijo za verifikacijo pooblastil in ugotovitev sklepčnosti

zbora so delegati soglasno izvolili naslednje delegate:
— tov. Marjana Menarda — kot predsednika
— tov. Cirilo Ličina — kot članico
— tov. Faniko črnugelj — kot članico
Predsednik komisije je poročal, da je na seji prisotnih 27 dele-

gatov. Odsotni so bili delegati KS Bukovica-Šinkov turn, Podutik,
dr. Petra Držaja. Delegat krajevne skupnosti Gunclje-Male Viž-
marje pa je odsotnost opravičil.

Na seji zbora so bili prisotni tudi predstavniki IS skupščine
občine Ljubljana-Šiška, direktor ZD Ljubljana in predstavniki
ZD Šiška. •.

K 2. točki dnevnega reda:
Delegatska vprašanja so nam posredovale delegacije krajev-

nih skupnosti:

EDVARD KARDELJ, VODICE:
Vprašanja se nanašajo na probleme v zvezi z izgradnjo avto-

cesle Naklo-Ljubljana; posredovali ga bomo komunalni skupnosti
in izvajalcem del, da podajo pisne odgovore.

KOSEZE, 2G. ŠIŠKA:
Delegaciji sta posredovali pobudo za izdelavo analize o financi-

ranju delegatskega sistema v KS. Vprašanje oziroma pobuda se
posreduje IS in skupini za pripravo programa dela zborov občin-
ske skupščine za leto 1985.

NA JAMI, BRATOV BABNIK, KOSEZE, KOMANDANTA STA-
NETA II, ZG. ŠIŠKA, DRAVLJE in LITOSTROJ:

Glede na to, da delegacije večih krajevnih skupnosti opozarjajo
na neurejene razmere na področju vrtičkarstva, je bil sprejet do-
govor, da se organizira razgovor s komitejem za urejanje prostora
in društvom »Emona-vrtiček« in drugimi zainteresiranimi za po-
jasnitev stanja in dogovora o urejanju problemov.

VODICE, TRNOVEC-TOPOL:
Vprašanje povračila potnih stroškov oziroma bencinskih bonov

delegatom na sejah zbora KS.
Odgovor je na seji podal tov. Mikolič, in sicer je pojasnil, da

potne stroške delegatom krije krajevna skupnost, občinska skup-
ščina pa v primeru, če delegata ona delegira oziroma krije stroške
za udeležbo na sejah organov skupščine. Tov. Tominškova pa je
delegatom pojasnila, da bo skupščina ugodila utemeljenim vlogam
KS za povračilo bencinskih bonov za potrebe delegatov.

SENICA:
Delegatka krajevne skupnosti je na seji postavila vprašanje,

zakaj je IV. akontacija za kmetijstvo za leto 1984 znatno višja od
prejšnjih in pri odmeri tudi ni priložena nikakršna obrazložitev.

Vprašanje se posreduje upravi za družbene prihodke, da poda
pisni odgovor.

Ponovno je bilo postavljeno tudi vprašanje glede plačevanja
prispevka za zaklonišča ter, kje se le-ta za posamezne predele
občine nahajajo?

Vprašanje se posreduje sekretariatu za LO, odgovor pa objavi
v delegatski prilogi JT.

EDVARD KARDELJ:
Delegacija je postavila tudi vprašanje v zvezi s parkiriščem.
Vprašanje se posreduje komunalni skupnosti, da poda pisni

odgovor. . . .

K 3. točki dnevnega reda:

Uvodno obrazložitev je pred začetkom ločenih sej podal tov.
Vladimir Košir, predsednik komiteja za družbene dejavnosti. Uvod
je sestavni del arhivskega zapisnika.

Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih skupno-
sti Hinko Smrekar, Edvard Kardelj, Dravlje, Koseze, Komandanta
Staneta I in II, Ljubo Šercer ter Medvode.

O tej točki dnevnega reda so razpravljali: OK SZDL, OS ZSS,
Odbor za družbenopolitični sistem — stališča so delegati prejeli
na mizo.

S stališči, ki jih je sprejel družbenopolitični zbor, je zbor krajev-
nih skupnosti seznanil tov. Anton Gerbec, predsednik DPZ.

V razpravi so sodelovali: delegatka KS Ljubo Šercer, tov.
Grželj — predsednik odbora za družbenopolitični sistem, tov. Ko-
šir in tov. Mikolič.

Delegati so v razpravi poudarili problem neustreznega nagra-
jevanja delavcev v družbenih dejavnostih, kjer svobodna menjava
dela vse prevečkrat obstaja le v proklamiranih načelih. Nadalje so
bili izpostavljeni različni vidiki obstoječe organiziranosti SIS v Ljub-
Ijani, ki glede na specifičnost terja ponovno preverjanje efektov
takšne organiziranosti v praksi. Podana je bila zahteva, da je ne
glede na težave in omejitve splošne in skupne porabe določiti
posamezne prednostne dejavnosti in za te prioritete zagotoviti
potrebna sredstva.

Po razpravi so delegati zbora krajevnih skupnosti soglasno
sprejeli naslednje

sklepe:

1. Zbor KS ugotavlja, da analiza odraža realno stanje uresniče-
vanja svobodne menjave dela v SR Sloveniji z vidika uveljavljanja
novih družbenoekonomskih odnosov in problemov, ki se pri tem
pojavljajo oziroma spremljajo svobodno menjavo dela v praksi
tudi v občini Ljubljana-Šiška.

2. Zbor KS podpira stališča in ugotovitve komiteja za družbene
dejavnosti, ki povzemajo uresničevanje svobodne menjave dela
v samoupravnih interesnih skupnostih družbenih dejavnosti obči-
ne Ljubljana-Šiška ter predloge zaključkov glede nadaljnjih aktiv-
nosti, katere bo potrebno izvajati za bolj učinkovito delovanje dele-
gatskega sistema v SIS družbenih dejavnosti. V ta namen bo
potrebno poenostaviti delegatski sislem v SIS družbenih dejavno-
sti ter odpraviti ovire, ki nastajajo v sistemu delegatskega odloča-
nja na nivoju občin in mesta.

3. Glede na to, da je območje občine Ljubljana-Šiška vključeno
v enotni družbenopolitični, gospodarski in kultumi prostor mesta
Ljubljane in s tem tudi v enotni delegatski sistem SIS družbenih
dejavnosti, ki je v Ljubljani prilagojen obstoječi organiziranosti
družbenih skupnosti (pet občin) bo potrebno v okviru javne raz-
prave intenzivirati vse aktivnosti, zlasti v samoupravnih organih
SIS družbenih dejavnosti v cilju objektivnega analiziranja obstoje-
čega delegatskega sistema samoupravnih interesnih skupnosti
družbenih dejavnosti, da bi tako čim bolj uspešno nakazali ustrez-
nejše rešitve nekaterih najbolj perečih problemov svobodne me-
njave dela.

4. Zbor KS terja, da vse samoupravne interesne skupnosti druž-
benih dejavnosti kritično analizirajo obstoječe stanje samoupravne
organiziranosti s poudarkom na krepitvi neposrednega vpliva
delavcev, uporabnikov kot tudi izvajalcev, pri odločanju o vsebin-
skih vprašanjih s področja svobodne menjave dela do konca
januarja 1985. Na podlagi takšne analize naj sprejmejo svoja sta-
lišča o reorganizaciji posameznih samoupravnih interesnih skup-
nosti v občinah in mestu Ljubljana.

Tako kot v republiški skupščini, kjer je obravnavanje proble-
matike svobodne menjave dela v začetni fazi, skupščina ocenjuje,
da _se razprava tudi v naši občini ne more zaključiti. Zato naj
družbenopolitične organizacije, zlasti osnovne organizacije sindi-
kata povedejo široko razpravo v temeljnih in daigih organizacijah
združenega dela, samoupravnih interesnih skupnostih in krajevnih
skupnostih z namenom, da bi do konca meseca januarja 1985
prišli do celovite ocene dejanskega stanja in konkretnih predlogov
za preseganje sedanjega neugodnega stanja in doslednejše
uveljavljanje svobodne menjave dela.

5. Samoupravne interesne skupnosti s področja družbenih de-
javnosti naj ob razpravi in oceni delovanja delegatskega sistema
in uveljavljanja delegatskih odnosov upoštevajo že sprejete usme-
ritve in stališča ob razpravi v skupščini občine Ljubljana-Šiška
maja 1984.



K 4. točki dnevnega reda:

Uvodno obrazložitev je podala tov. Januševa, direktorica
Zdravstvenega doma Šiška.

O tej točki dnevnega reda je razpravljal odbor za družbeno-
politični sistem, OK SZDL, OS ZSS — stališča so delegati prejeli
na mizo.

Na mizo so delegati prejeli tudi predlog stališč skupščine.
Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih skupnosti

Edvard Kardelj, Vaše-Goričane. Koseze, KomandantaStaneta I, II
in III, Preska, Ljubo Šercer, Bratov Babnik.

Delegacije menijo, da stanje na tem področju nikakor ni zadovo-
Ijivo; da bi lahko z boljšo organiziranostjo in kakovostnim delom
zagotovili kvalitetnejše preventivno zdravstveno varstvo; izpo-
stavile so tudi vrsto težav, s katerimi se srečujejo neposredno
uporabniki zdravstvenih storitev. Tako npr. izredno dolge čakalne
dobe, kvaliteta uslug; delegacije medvoškega predela pa opozar-
jajo, da v poročilu ni prikazano preventivno zdravstvo v Medvodah,
ki z odprtjem novega zdravstvenega doma še ni ustrezno zago-
tovljeno.

V razpravi so sodelovali: delegatka krajevne skupnosti Ljubo
Šercer, Milan Majcen, direktor zdravstvenega doma Ljubljana —
tov. Dominik Komadina, predstavnik ZS Šiška — tov. Mažgon,
predsednik občinske zdravstvene skupnosti, predstavnik ZD
Siška — tov. Rejc, predstavnik patronažne službe ZD Siška.

V razpravi je bilo odprtih veliko vprašanj in problemov v zvezi
z organizacijo in delovanjem zdravstvene službe; predvsem pa
težki delovni pogoji, preobremenjenost posameznih zdravnikov,
pomanjkanje kadra, vzdrževanje zdravstvenih objektov, nizki
osebni dohodki delavcev zaposlenih v zdravstvu, idr.

Izvajalci zdravstvenega varstva so v razpravi še poudarili, da
je bil v zdravstvu dosežen velik napredek pri preventivnem in kura-
tivnem zdravljenju delovnih Ijudi in občanov. Zdravstvu bomo mo-
rali posvetiti več pozornosti in zagotoviti več finančnih sredstev za
njegovo izvajanje, zato moramo skrbeti tako izvajalci kot uporab-
niki.

Po razpravi je ztior soglasno sprejel naslednje

sklepe:
1. Zbor na podlagi obravnave poročila o problematiki izvajanja

zdravstvenega varstva na območju očine Ljubljana-Siška ugo-
tavlja, da so delavci TOZD Osnovnega zdravstvenega varstva
Šiška dosegli pomembne rezultate. Ti rezultati se kažejo pri po-
daljšani pričakovani življenjski dobi, znižanju umrljivosti dojenč-
kov, izkoreninjanju posameznih nalezljivih bolezni ter v zgodnej-
šem odkrivanju, učinkovitejšem zdravljenju ter kompleksnejši
rehabilitaciji obolenj.

2. Kljub doseženim pomembnim rezullatom zbor ugotavlja, da
ne zadoščajo tradicionalni pristopi v preventivni orientaciji osnov-
nega zdravstvenega varstva, zato skupščina priporoča hitrejše
uresničevanje skupne odgovornosti in skrbi za zdravje. Skupna
odgovornost naj se usmerja v skrbi:

— vsakega posameznika za lastno zdravje in v odgovornosti
družine za zdravje svojih članov,

— v odgovornosti delovnih organizacij za zdravje svojih de-
lavcev,

— v odgovornosti družbenopolitične skupnosti za zdravje svo-
jih občanov,

— ter v profesionalni odgovornosti zdravstvenih delavcev za
izvajanje in koordiniranje zdravstvenih programov in usmerjanje
aktivnosti za učinkovito in racionalno zdravstveno varstvo.

3. Zbor priporoča SIS za zdravstvo, da obravnava poročilo
o problematiki preventivnega zdravstvenega varstva.

4. Zbor predlaga, da vsi subjekti v preventivni orientaciji osnov-
nega zdravstvenega varstva pripravijo selektivne programe pre-
ventivnega zdravstvenega varstva in tako uresničijo svojo odgo-
vornost do zdravja.

5. Zbor krajevnih skupnosti obvezuje komite za dmžbene de-
javnosti, da spremlja preventivne aktivnosti posameznih subjektov
in o svojih ugotovitvah obvešča skupščino.

6. Zbor priporoča organizacijam združenega dela, da proučijo
možnosti dva do tri dneve odsotnosti v lastni organizaciji brez
administrativnih potrdil zdravstvenih organizacij za nego otroka.

7. Zbor priporoča SIS za zdravstvo, da prouči kadrovske norma-
tive in jih uskladi z realnimi potrebami in materialnimi možnostmi.

8. Pripombe in predlogi se posredujejo komiteju za družbene
dejavnosti in Zdravstvenemu domu Šiška.

K 5. točki dnevnega reda: •• '' ' .

Uvodno obrazložitev je že v začetku seje podal tov. Košir Vladi-
mir. Uvod je sestavni del arhivskega zapisnika.

O tej točki dnevnega reda so razpravljali: odbor za družbeno-
politični sistem, OK SZDL, OS ZSS — katerih stališča so delegati

prejeli na mizo, ter IS občinske skupščine, ki je do te točke zavzel
naslednja stališča:

1. IS meni, da poročilo globalno povzema obstoječe stanje
organiziranosti srednjega usmerjenega izobraževanja v Ljubljani
in opozarja na nekatere najbolj kritične vsebinske probleme, ki
spremljajo izvajanje programov srednjih šol usmerjenega izobra-
ževanja.

2. V poročilu manjka konkretni akcijski program, s katerim je
potrebno opredeliti pristop in nosilce za nadaljnje razreševanje
najbolj akulnih problemov srednjega usmerjenega izobraževanja
kot so: enotno nagrajevanje mentorjev in učencev na delovni
praksi, zagotavljanje pogojev za vključevanje učencev v proizvod-
no delo, svobodna menjava dela, vprašanje učbenikov, izvajanje
pripravništva in zaposlovanje pripravnikov — absolventov sred-
njega usmerjenega izobraževanja idr.

3. Posebno pozornost je potrebno nameniti sistemski razrešitvi
vprašanja ustreznega stimuliranja pedagoških delavcev v sred-
njem usmerjenem izobraževanju v Ljubljani, saj se šole nenehno
soočajo s kadrovskim deficitom, ker se to vprašanje prepočasi
razrešuje, kar negativno vpliva na kvaliteto pouka.

4. Proučiti je potrebno vse možnosti, da se srednjim šolam
v Ljubljani zagotovijo sistemski viri financiranja tistih prioritetnih
investicijskih naložb in opreme, brez katere šole ne bodo mogle
ustrezno in celovito izvajali sprejetih temeljnih programov usmer-
jenega izobraževanja. Pri tem IS ugotavlja, da se s kritičnim po-
ložajem sooča srednja šola za elektroniko v Šentvidu, ki nima
zagotovljenih finančnih sredstev za preureditev vajeniškega do-
ma, v katerem mora šola pridobiti 6 učilnic za izvajanje praktič-
nega pouka, kar pogojuje verifikacijo navedene šole. srednja šola
Litostroj pa za 1000 ueencev nima telovadnice.

5. Pospešiti bo potrebno ustrezno reorganiziranost PIS v cilju
smiselnega združevanja in smoterne opredelitve vloge in funkcije
posamezne PIS.

Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih skupnosti
Edvard Kardelj, Kozese, Zg. Šiška, Komandanta Stanega I iri III
ter Preska.

Delegacije menijo, da se srednje usmerjeno izobraževanje sre-
čuje z materialnimi in kadrovskimi problemi, neustreznim nagraje-
vanjem zaposlenih delavcev, prenatrpanimi učnimi programi,
pomanjkanjem ustreznih učbenikov, slabo opremljenostjo učil-
nic, ipd. Vse te probleme pa je potrebno enotno razreševati
s skupno akcijo vseh dejavnikov tako v občini kot tudi mestu Ljub-
Ijani in republiki Sloveniji.

V razpravi so sodelovali delegati KS Gameljne-Rašica, Koman-
danta Staneta, Milana Majcna, tov. Grželj, Košir in Mikolič.

Menili so, da je pripravništvo premalo poudarjeno, zavedati se
namreč moramo, da je pripravništvo v bistvu nadaljevanje šolanja.
Več sodelovanja je potrebno tudi s strani Zavoda za šolstvo. Dele-
gati tudi menijo, da manjka akcijski program. Izpostavili so pro-
blem regresiranja prehrane dijakov in oskrbljenost dijaških domov.

Delegati podpirajo stališča OK SZDL, da je potrebno že v letu
1985 priti do reorganizacije posameznih izobraževalnih skupnosti
oziroma se ne strinjajo s predlogom za ukinjanje le-teh.

Po razpravi je bil soglasno sprejet naslednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema poročilo o srednjem usmer-

jenem izobraževanju v Ljubljani ter pooblašča delegate za sejo
ZO skupščine mesta Ljubljane, da glasujejo za predlagano poro-
čilo s tem, da uveljavljajo podane pripombe.

K 6. točki dnevnega reda:

O tej točki dnevnega reda sta razpravljala OS ZSS in odbor za
družbenopolitični sistem. Stališča so delegati prejeli na mizo.

Pisno pripombo je posredovala delegacija krajevne skupnosti
Komandanta Staneta III, in sicer delegacijo zanima, kaj je mišljeno
v vsebinskem povzetku v 3. odstavku predloga pod besedami:
»primerjava akontacije s 5-kratnim osebnim dohodkom delavca
v preteklem letu.«

Odgovor je podal tov. Vavpotič Aleksander, sekretar Sekre-
tariata za finance in proračun.

V razpravi so sodelovali: delegat KS Komandanta Staneta III,
Komandanta Staneta II in tov. Mikolič.

Po razpravi so delegati zbora soglasno sprejeli naslednje

sklepe:
1. Zbor krajevnih skupnosti sprejema družbeni dogovor o skup-

nih osnovah in merilih za oblikovanje in delitev sredstev za osebne
dohodke funkcionarjev v SR Sloveniji.

2. Za podpisnika družbenega dogovora zbor pooblašča tov.
Anko Tominšek, predsednico SO Ljubljana-Šiška.



3. V komisijo za spreml]anje izvajanja družbenega dogovora
zbor imenuje tov. Ivana Nemaniča.

K 7. točki dnevnega reda:

Delegati so na mizo prejeli novo besedilo odloka o določitvi
stopnje prispevka za izvajanje sistema obrambe pred točo.

Razlike med osnutkom in predlogom so naslednje:
1. Izpuščeni so zavezanci s področja gospodarstva, ker so pri-

stopili k samoupravnemu sporazumu (2. člen osnutka odloka),
prav tako pa odpade potreba po določanju osnov za izračun ob-
veznosti in o načinu plačevanja obveznosti (3. člen osnutka od-
loka) in o vplačilnem računu pri službi družbenega knjigovodstva
(prvi odstavek 6. člena osnutka odloka).

2. Prejšnji 4.. 5., 6. in 7. člen postanejo 2., 3., 4. in 5. člen.
O tej točki dnevnega reda je razpravljala tudi normativno pravna

komisija, ki na predlog odloka nima pripomb
Pisnih stališč k tej točki nismo prejeli. Ker ni bilo razprave. so

delegati zbora soglasno sprejeli naslednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema predlog odloka o določitvi

stopnje prispevka za izvaianje sistema obrambe pred točo v os-
rednji Sloveniji, v besedilu, kot so ga prejeli na mizo.

K 8. točki dnevnega reda:

Glede na posredovane pnpombe na osnutek odloKa, je IS pri-
pravil novo besedilo predloga odloka, ki so ga delegati prejeli na
mizo.

V obrazložitvi, ki so jo delegati prejeli na mizo, so navedene vse
spremembe.

O tej točki dnevnega reda je razpravljala normativno-pravna
komisija, ki na predlog odloka ni imela pripomb.

Pisnih stališč oziroma pripomb nismo prejeli.
V razpravi sta sodelovala delegata KS Gameljne-Rašica in

Komandanta Staneta l!l.
Delegati zbora so soglasno sprejeli naslednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema predlog odloka o ureditvi

nekaterih vprašanj s področja gospodarskih dejavnosti iz obrtnega
zakona v predloženem besedilu.

. K 9. a, b in c točki dnevnega reda:

Uvodne obrazložitve je podal tov. Aleksander Vavpotič, in so
seslavni del arhivskega zapisnika.

O teh točkah dnevnega reda je razpravljal odbor za finance m
proračun. Stališča so delegali prejeli na mizo.

Pisne pripombe so posredovale delegacije KS Vaše-Goričane,
Koseze, Komandanta Staneta I, Preska. Delegacije ob obravnavi
rebalansa proračuna ponovno opozarjajo na neurejeno financira-
nje krajevnih skupnosti in glede na omejene možnosti proračun-
skih virov zahtevajo enotno ureditev probiematike na mestni ravni.
Merila v dogovoru o oblikovanju sredstev splošne porabe v Ljub-
Ijani naj se za financiranje krajevnih skupnosti preverijo in eventu-
elno popravijo.

Na nekatera konkretna vprašanja glede posameznih postavk
proračuna je podal odgovore tov. Vavpotič.

V razpravi so sodelovali: delegati KS Koseze, Zg. Šiška in Ljubo
Šercer. Glede na vrsto vprašanj delegatke KS Ljubo šercer je bilo
dogovorjeno, da delegacija posreduje le-te v pisni obliki sekre-
tariatu za finance in proračun, da ji bo lahko podal pisni odgovor.

Po razpravi so delegati zbora soglasno sprejeli naslednje

sklepe:
1. Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek odloka o spre-

membah in dopolnitvah odloka o proračunu občine Ljubljana-
Šiška za leto 1984 s stališči odbora za finance in proračun, pri-
pombami delegacij KS, ki se posredujejo predlagatelju, da jih pro-
uči in upošteva pri pripravi predloga odloka, oziroma jih obrazloži,
v kolikor jih ne bo mogel upoštevati.

2. Zbor krajevnih skupnosti pooblašča delegate za sejo ZO
skupščtne mesta Ljubljane, da glasujejo za sprejem osnutka do-
govora, s tem, da uveljavljajo podane pripombe in stališča do
predlaganega osnutka dogovora.

3. Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek odloka o začas-
nem financiranju proračuna občine Ljubljana-Šiška za I. trime-
sečje leta 1985.

4. Zbor sprejema prekvalifikacijo osnutka odloka o začasnem
financiranju proračuna občine za I. trimesečje leta 1985 ter pred-
log odloka.

K 10. točki dnevnega reda:
O tej točki dnevnega reda je razpravljal odbor za finance in pro-

račun. Delegati so stališča prejeli na mizo.
Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih skupnosti

Vaše-Goričane, Komandanta Staneta I in II, Preska, Senica in
Medvode.

Delegacije predlagajo, da se iz blagovnih rezerv pokrivajo tudi
območja, ki spadajo v občino Ljubljana-Šiška, oskrbujejo jih pa
trgovine, ki imajo delovne organizaciie y druqih občinah. Predla-
gajo, da je potrebno 2. in 3. člen uskladiti, ker se v 2. govon o ob-
činskih blagovnih rezervah v 3. pa za območje masta.

Delegacija krajevne skupnosti Medvode zahteva poročllo o po-
rabi namenskih sredstev.

Ker ni bilo razprave, so delegati zbora soglasno sprejeli na-
slednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek odloka o zagotavlja-

nju sredstev za občinske blagovne rezerve v letu 1985 s podanimi
pnpombami, ki se posredujejo predlagatelju, da jih prouči m upo-
števa pri pripravi predloga odloka oziroma jih obrazloži, v koliko
jih ne bo mogel upoštevati.

K 11. točki dnevnega reda:

Uvodno obrazložitev |e podala tov. Anka Tominšek, predsed-
nica skupščine, pred začetkom ločenih sej. Delegacije je po-
zvala, da naj o predlaganem programu temeljito razpravljajo. Na
kratko je delegate seznanila z vsebmo oziroma s temeljnimi toč-
kami, ki naj bi se obravnavale v naslednjem letu.

Pisna stališča, s posameznimi predlogi za dopolnitev programa,
so posredovale delegacije krajevnih skupnosti Edvarda Kardelja,
Vaše-Goričane, Koseze, Zg. šiška, Komandanta Staneta I in II ter
SIS za raziskovalno dejavnost.

Ker ni bito razprave so delegati soglasno sprejeli naslednja

sklepa:
1. Zbor sprejema osnutek programa dela zbora združenega de-

la, zbora krajevnih skupnosti in družbenopolitičnega zbora 3 0
Ljubljana-Siška za leto 1985 s pnpombami delegacij KS.

2 Komisi)a, ki je bila imenovana za pripravo programa dela, naj
te predloge pregleda in |ih vključi v program dela, oziroma jih ob-
razloži, v kolikor jih ne bo mogla vključiti v predlog programa.

K 12. točki dnevnega reda:
Osnutek odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o varstvenih

pasovih vodnih virov v Ljubljani in ukrepih za zavarovanie voda.
Pisno pripombo je posredovala delegacija krajevne skupnosti

Edvard Kardelj, in sicer: »Odlok nam ni dovolj razumljiv, tudi ne
obrazložltev; kaj na primer pomeni, če vodooskrbna območja se-
gajo v naselja, kaj bo ukrenjenega?«

Predlog sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za
uporabo stavbnega zernljišča na območju ijubljanskih občin.

Pisno pripombo je posredovala delegacija KS Komandanta Sta-
neta II, in sicer: »Delegaci|a meni, da se sredstva lahko le namen-
sko uporabijo, ne pa za finanoranje vedno novih dejavnosti«.

Na druge točke, ki so uvrščene na dnevni red seje ZO SML ni-
smo prejeli pripomb.

Delegati so soglasno sprejeli naslednja

sklepa:
1. Zbor pooblašča delegate za sejo ZO SML, da glasujejo za

sprejem predlaganih gradiv s tem, da prenesejo pripombe delega-
cij, stališča OS ZSS. »

2. Seje zbora občin skupščine mesta Ljubljane, ki bo 6.12.
1984 se bodo udeiežili:

— Frank Aldo — KS Trnovec-Topol
— Miloš Mikolič — KS Milan Majcen
— Sonja Drešar — KS Vodice.

K 13. točki dnevnega reda:

Pisnih pripomb nismo prejeli. Ker ni bilo razprave so delegati
zbora soglasno sprejeli naslednji



sklep:
V komisijo za spremljanje uresničevanja DD o oblikovanju in iz-

vajanju kadrovske politike na območju Ijubljanskih občin v občini
Ljubljana-šiška se izvolijo naslednji delegati:

— Bojan Košmrlj, roj. 26.12. 1945, stanujoč v Ljubljani, Bebler-
jev trg 7 — kot predsednik

— Ivanič-Lucič Tatjana, roj. 17 6. 1951, stanujoča v Ljubljani,
Vlahovičeva 28

— Blažič Ivan, roj. 24. 12. 1930. stanujoč v Litiji, Vegova 3
— Daneu Andrej, roj. 2. 7.1926, stanujoč v Ljubljani, Kogo-

jeva 1,
— Jankovič Slavica, roj 22. 5.1949, stanujoča v Ljubljani.

Ul. bratov Učakar 136
— Krizmanič Vinko, roj. 10. 4.1951, stanujoč v Ljubljani,

Lovska 4
— Kralj Janez, roj. 30. 7. 1941, stanujoč v Ljubljani, Goraz-

dova 15
— Modic Nika, roj. 4.12.1936, stanujoča v Ljubljani, Moškri-

čeva34
— Petan Ivanka, roj. 17. 3. 1946, stanujoča v Ljubljani, Krem-

žarjeva 10
— Podgoršek Franc, roj. 20.12.1958, stanujoč Zg.Gamelj-

ne 6, Šmartno pod Šmarno goro
_ — Predikaka Branka. roj. 20. 4.1938, stanujoča v Ljubljani,
Žibertova 1

— Šinkovec Mladen, roj. 5.3.1948, stanujoč v Ljubljani.
Vojkova 4

— Tavčar Marjan. roj. 23. 7.1925, stanujoč Zg. Pirniče 13,
Medvode

— Verbič Edvard, roj. 9. 4.1949, stanujoč v Ljubljani, Roj-
čeva 21

— Zupanc Mirjam. roj. 9.12.1948, stanujočaZg. Gameljne61,
Šmartno pod Šmamo goro

Seja zbora krajevnih skupnosti je bila končana ob 19.30 uri.
Predsednik zbora je deiegatom ob 29. novembru čestital k dne-

vu republike.

Tajnica zbora KS
Tatjana Komac, I. r.

Predsednik zbora KS
Miloš Mikolič, I. r.


